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Kérdés
Dr. Szili Katali n
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„Napi standolás? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres Jáno s
pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés az adótörvények módosítása során elfogadta a jövedéki törvény
110 §-ának 10-ik bekezdéssel történő kiegészítését, amelynek alapján a vendéglátás
üzletkörökben alkoholterméket forgalmazó vendéglátó vállalkozó az alkoholterméke k
forgalmának adatait naponta rögzíteni köteles . A rendelkezés a szakmai szövetségekkel való
egyeztetés nélkül született, és a vendéglátó vállalkozásokra a napi standolás kötelezettség e
jelentős adminisztrációs többletmunkával járó terhet ró .

2004. évben már sor került egy rövid, féléves időszakra a napi standolás bevezetésére,
de a vendéglátó szakma felháborodására a képviselők év közben hatályon kívül helyezték a
törvény rendelkezését. A törvény kihirdetése óta a vendéglátó szakmában nagy a
felháborodás, a szakma tiltakozó akciókra és kezdeményezésekre készül, kérésük a törvén y
rendelkezéseinek hatályba lépése előtti (2009. február 1 .) felfüggesztése, illetve a törvény
rendelkezésének végleges hatályon kívül helyezése .

A napi standolás bevezetése nagy visszatetszést kelt akkor, amikor a napokban a
Gazdasági Egyeztető Fórumon és más munkacsoportokban pont a vállalkozások
adminisztrációs terheinek csökkentését elrendel ő 1058/2008 . számú Kormányhatározat
végrehajtásában folyik egyeztetés a kormányzati szervezetek és az országos szakmai
szövetségek között . Az intézkedés egyébként az állam részére többlet adóbevétellel nem jár ,
de a vállalkozásoknak jelentős többletmunkát és adminisztrációs terhet okoz, ráadásul a
végrehajtást szabályozó pénzügyminisztériumi rendelet a mérést tizedes pontossággal tervez i
elő írni . Ez kizárólag arra alkalmas, hogy a vállalkozások ellen őrzése során bírságok
kiszabását eredményezze .

Miért tartja szükségesnek a Kormány a napi standolás bevezetését ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009. január 19 .

Tisztelettel :
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